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BERICHT VAN HET BESTUUR

Beste leden,

Zoals  jul l ie  wel l icht  weten,  z i jn wij  a ls  bestuur bezig met de lange termijn
ontwikkel ing van ons terrein (c lubhuis ,  velden,  etc. ) .  In  de afgelopen ALV’s hebben
we hier  ook bi j  st i lgestaan:  wat z i jn onze mogel i jkheden eigenl i jk? Een van de
genoemde opties is  of  we niet  voor meer leven op het terrein kunnen zorgen
gedurende de week,  en of  we ook andere sporten kunnen aanbieden,  etc.  Dit  is
een proces waar we middenin zitten.  Heel  specif iek is  in  de ALV de vraag gesteld
of we geen padel  kunnen aanbieden op onze club.  We hebben toen als  bestuur
gezegd dat we dit  zeker wil len onderzoeken,  maar er  lopen ook een aantal  andere
init iat ieven in het dorp,  dus laten we ki jken wat wijsheid is .

Een van deze init iat ieven komt van beide tennisverenigingen (Thadia en LTV de
Beek) ,  die al  langer de mogel i jkheden onderzoeken om dit  te real iseren.  In eerste
instantie hebben ze daarbi j  a lt i jd  gekeken naar hun eigen locaties.  Beide
verenigingen zi jn ook voornemens te fuseren.  Zonder nu te veel  in  de detai ls  te
gaan,  hebben wij  met een afvaardiging van ons bestuur ook met hen gesproken
over de mogel i jkheden tot het real iseren van padel  op de Zegenwerp,  en dan wel
specif iek op ons huidige terrein.  MHC de Dommel en de gemeente hebben
vooruit lopend hierop ook een geluidsonderzoek laten doen.  Dit  onderzoek is
posit ief  en biedt voldoende aanknopingspunten om verder te gaan ki jken.

De reden dat wij  dit  zo met jul l ie  delen,  is  dat  in de ALV van eergisteren van
Thadia en LTV de Beek de Zegenwerp nu expl ic iet  is  benoemd als  mogel i jke locatie
voor hun padelambit ie.  Ook de gemeente is  hier  inmiddels  op aangehaakt.  Een en
ander zal  verder uitgezocht en uitgewerkt gaan worden.  Wij  trekken hier  samen
met de gemeente en beide verenigingen in op,  om te ki jken of  we voor al le
parti jen tot  een win-win-win situatie kunnen komen die in ons al ler  belang is .

Onze verwachting is  dat  we ergens dit  voorjaar  een informatieavond zul len
houden om de plannen verder aan jul l ie  toe te l ichten.  Al le  besluitvorming
hieromtrent verloopt uiteraard via de ALV.  Gezien de openheid die de
tennisverenigingen gisteren aan hun leden hebben gegeven,  hechten wij  er  als
bestuur ook belang aan dit  bi j  jul l ie  kenbaar te maken.
Mocht u naar aanleiding hiervan vragen hebben,  dan kunt u deze kenbaar maken
bij  ons via secretaris@mhcdedommel.nl .

Sportieve groet,
Namens het bestuur MHC de Dommel,
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